

EG-Konformitätserklärung EC Declaration of Conformity Nr. / No. 664.EN086.02

Bevollmächtigter:
Authorised representative:

Siemens AG, I DT MC
Frauenauracher Straße 80
91056 Erlangen
Deutschland / Germany

Hersteller:
Manufacturer:

Siemens Numerical Control Ltd., Nanjing
No.18, Siemens Road
Jiangning Delevelopment Zone, Nanjing
P.R.China

Produktfamilie: **SINAMICS S**
Product Family:

Die bezeichnete Produktfamilie stimmt mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:

The indicated product family is in conformance with the regulations of the following European Directives:

- | | |
|-------------|--|
| 2004/108/EG | Richtlinie des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit (EMV-Richtlinie) |
| 2004/108/EC | <i>Council Directive on the harmonization of the laws of the member states relating to electromagnetic compatibility (EMC Directive)</i>
Weitere Angaben über die Einhaltung dieser Richtlinie enthält Anhang EMV.
<i>Additional details concerning adherence to this Directive is provided in Appendix EMC.</i> |
| 2006/95/EG | Richtlinie des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen (Niederspannungs-Richtlinie) |
| 2006/95/EC | <i>Council Directive on the harmonization of the laws of the member states relating to electrical equipment designed for use within certain voltage limits (Low Voltage Directive).</i>
Weitere Angaben über die Einhaltung dieser Richtlinie enthält Anhang NSR.
<i>Additional details concerning adherence to this Directive is provided in Appendix LVD.</i> |

Anbringung der CE-Kennzeichnung : siehe Anhang NSR
Attachment of CE marking : see appendix LVD

Siemens Aktiengesellschaft

Siemens Aktiengesellschaft

Erlangen, 10. Feb. 2012

Erlangen, 10. Feb. 2012

i.V.



Hr. Bock, Guenther
Vice President I DT MC RD

i.V.



Hr. Heinzelmann, Thomas
Vice President I DT MC QM

Name, Funktion
Name, function

Unterschrift
signature

Name, Funktion
Name, function

Unterschrift
signature

Anhang EMV
Appendix EMC
zur EG-Konformitätserklärung
for EC DECLARATION of CONFORMITY
Nr. / No. 664.EN086.02

Produktfamilie: SINAMICS S
Product Family

Die Übereinstimmung der bezeichneten Produkte mit den Vorschriften der Richtlinie 2004/108/EG wird nachgewiesen durch die vollständige Einhaltung folgender Normen.

Conformity of the designated products with the regulations of Directive 2004/108/EC demonstrated by adherence to the following standards.

Harmonisierte Europäische Normen:
Harmonized European Standards:

Referenznummer <i>Reference number</i>	Ausgabedatum <i>Edition</i>
EN 61800-3	2004

Die Installationshinweise gemäß Handbuch sind zu beachten.
The installation instructions according handbook are to be fulfilled.

Anhang NSR
Appendix LVD
zur EG-Konformitätserklärung
for EC DECLARATION of CONFORMITY
Nr. / No. 664.EN086.02

Produktfamilie: **SINAMICS S**
Product Family

Die Übereinstimmung der bezeichneten Produkte mit den Vorschriften der Richtlinie 2006/95/EG wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen.

Conformity of the designated products with the regulations of Directive 2006/95/EC demonstrated by adherence to the following standards.

Harmonisierte Europäische Normen:
Harmonized European Standards:

Referenznummer <i>Reference number</i>	Ausgabedatum <i>Edition</i>
EN 61800-5-1	2007

Die Installationshinweise gemäß Handbuch sind zu beachten.
The installation instructions according handbook are to be fulfilled.

Die Produktfamilie, für die die CE-Kennzeichnung gilt, besteht aus folgenden Komponenten:
The productfamily, to which the CE marking applies consists of the following components:

Produktfamilie:

Product Family

SINAMICS S

CE-Kennzeichnung: **2012**

CE marking

Komponenten:

Components

6SL3111-3VE21-6EA0

6SL3111-3VE21-6FA0

6SL3111-3VE22-0HA0

6SL3111-4VE21-6EA0

6SL3111-4VE21-6FA0

6SL3111-4VE22-0HA0